

ILFORD ID-11 DEVELOPER PART A CONTAINS:

Hydroquinone (123-31-9), p-methylaminophenol sulfate (55-55-0), sodium sulfate (7757-82-6).

Call product misuse (USA/Canada) at: 1-800-842-9660 [24hrs] for Medical Emergency Information.
Au Canada, pour recevoir de l'information en cas d'urgence, téléphoner au 1-800-842-9660.

ID-11 PART A

HEALTH HAZARDS:

Harmful if swallowed. May cause an allergic skin reaction. Causes serious eye damage. Suspected of causing genetic defects. Suspected of causing cancer. May cause damage to organs through prolonged or repeated exposure. (Very toxic to aquatic life with long lasting effects).

PRECAUTIONS:

Read and follow the label, Material Safety Data sheet, and instructions before using. Avoid contact with skin and eyes. Avoid inhalation of dusts. Wear protective clothing, eye protection and impermeable gloves. Clean up any chemical spills or splashes immediately.

FIRST AID:

If swallowed: Call a Poison Center/doctor if you feel unwell. If in eyes: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If on skin: Wash with plenty of soap and water. If inhaled, remove to fresh air. **CONSULT MATERIAL SAFETY DATA SHEET FOR FURTHER INFORMATION.**

RISQUES POUR LA SANTÉ:

Nocif en cas d'ingestion. Peut provoquer une allergie cutanée. Provoque des lésions oculaires graves. Susceptible d'induire des anomalies génétiques. Susceptible de provoquer le cancer. Risque présumé d'effets graves pour les organes à la suite d'expositions répétées ou d'une exposition prolongée. (Très toxique pour les organismes aquatiques, entraîne des effets néfastes à long terme).

PRECAUTIONS:

Lire et suivre l'étiquette, la fiche signalétique et les instructions avant tout emploi. Éviter le contact avec la peau et les yeux. Éviter l'inhalation de poussières. Porter des vêtements de protection, des lunettes de protection et des gants imperméables. Nettoyer immédiatement toute éclaboussure ou déversement de produits chimiques.

PREMIERS SOINS:

En cas d'ingestion: Appeler un Centre Antipoison/un médecin en cas de malaise. En cas de contact avec les yeux: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. En cas de contact avec la peau: Laver abondamment au savon et à l'eau. Si inhalé, transporter la victime à l'air frais.

Au Canada, pour recevoir de l'information en cas d'urgence, téléphoner au 1-800-842-9660.

CONSULTER LA FICHE SIGNALÉTIQUE POUR PLUS DE RENSEIGNEMENTS.



HARMAN technology Ltd. Moberley Knutsford Cheshire WA16 7JL England +44(0)1565 650000

www.ilfordphoto.com
F14-39067/02